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Vácrátót Község Önkormányzat 
Képviselő-testülte 
 

J e g y z ő k ö n y v 
 
Készült: Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testületének 2013. május 17-án, pénteken 
18.00 órakor tartott közmeghallgatáson. 
 
A közmeghallgatás helye: Gárdonyi Géza Művelődési Ház Sport- és Szabadidőközpont 

2163 Vácrátót, Szabadság u. 28. 
 
Jelen vannak:  Garamszegi Géza  polgármester 
   Papp István   alpolgármester 

Bolvári Attila   képviselő 
   Csonka Ferencné  képviselő 
   Horváth Mátyás  képviselő 
   Monori Szilárd  képviselő 
   Wildmann Erika  képviselő 
 
   Matyó Anikó   aljegyző  
 
Jegyzőkönyv-vezető: Mikes Nóra   igazgatási előadó 

 
Meghívott vendégek:  Dékány Ferenc  DMRV Zrt. 
   Vácrátóti lakosok   20 fő 
 
Garamszegi Géza polgármester köszöntötte a megjelenteket, megállapította, hogy a 
Képviselő-testület 7 tagja jelen van. A Képviselő-testület határozatképes. Felkérte Csonka 
Ferencné képviselőt az jegyzőkönyv hitelesítésre, majd ismertette a napirendi pontokat.  
 
A Képviselő-testület a jegyzőkönyv hitelesítő személyére tett javaslatot 6 igen és 1 „nem szavazott 
érintettség miatt” elfogadta.  
 
A Képviselő-testület a  napirendi pontokra tett javaslatot egyhangú 7 igen szavazottal elfogadta. 
 
A Képviselő-testületi ülésről, lakossági részről, videofelvétel készül. 
 
N a p i r e n d: 
1./ 2012. évi  zárszámadásról szóló beszámoló.  
2./ 2013. évi költségvetés ismertetése. 
3./ Csatorna beruházással kapcsolatos tájékoztatás. 
4./ Vác – Gödöllő országos közút (2104. jelű) út felújítása. 
5./ Egyebek. 
 
1./ Napirend: 
 
Tárgya: 2012. évi  zárszámadásról szóló beszámoló. 
 
Garamszegi Géza polgármester elmondta, hogy a 2012. évi zárszámadás anyaga a honlapon is 
megtekinthető. A zárszámadás elkészítését az  Áht. és a Vht. írja elő. A zárszámadási 
rendeletet a Képviselő-testület elfogadta.  
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A zárszámadási rendelet főösszegei a következők:  
- 2012. évi bevétel     635.977 eFt 
- 2012. évi kiadás     631.925 eFt 
- 2012. évi pénzmaradvány        2.897  eFt 
- 2012. évi költségvetés kiutalatlan támogatása          - 2 eFt 
- 2012. évi pénzmaradvány        2.895  eFt 
A 2012. évi költségvetés nem egy normál költségvetés volt, mivel a pályázaton elnyert 
támogatások is benne voltak. A 2012. évi költségvetést a Képviselő-testület 619.872 e Ft-tal 
hagyta jóvá. 
- Személyi juttatások   131.172  eFt 
- Munkaadói járulék     35.324  eFt 
- Dologi kiadások     91.570  eFt 
- Felújítás, felhalmozási kiadás  65.240   eFt 
- Hiteltörlesztés és kamat  142.356  eFt 
Az Önkormányzat munkabérhitelt is igénybe vett. A 2012. évi zárszámadást a könyvvizsgáló 
is felülvizsgálta, és azt elfogadásra javasolta a testületnek. A könyvvizsgáló ezen kívül 
hitelesítő záradékkal látta el a zárszámadást. Az Önkormányzatnak prolongálása sohasem volt 
és rendszeresen fizették a közüzemi számlákat is. Az adósságkonszolidáció jelentős esemény 
volt az év végén, de kihangsúlyozza, hogy nem volt csődközeli állapotban az Önkormányzat. 
A testület tagjai 2012. évben sem és az idei évben sem vesznek fel továbbra sem tiszteletdíjat, 
holott hasonló helyzetben lévő településeken ez nincs így.  
Akinek az elhangzott beszámolóval kapcsolatban kérdése van, kérem tegye fel. 
 
Kérdés a lakosság részéről nem volt. 
 
2./ Napirend: 
 
Tárgya: 2013. évi költségvetés. 
 
Garamszegi Géza polgármester tájékoztatásként elmondta, hogy a 2013. évi költségvetést 
időben elkészítették a pénzügyes kollégák az önkormányzat intézményvezetőivel történt 
részletes egyeztetés után, melyet a Képviselő-testület megtárgyalt és elfogadott. 
A költségvetésben az alábbiak a főösszegek:  
Bevétel 243.345 eFt,  
Kiadás 243.345 eFt,  
Tervezett forráshiány  0 Ft.  
 
Az Önkormányzatnak december 31-én nem volt hitele.  
Az adósságkonszolidáció 139.187.490,-Ft volt. 
 
Az előző évi költségvetési főösszegekhez képest az idei évi költségvetés az 1/3-ra csökkent, 
ami a következők miatt van: 

- az általános iskola műkötetése nem a mi hatáskörünkben maradt, de a tulajdonos 
továbbra is az Önkormányzat, 

- adósságkonszolidáció történt, 
- befejeződtek a pályázatok, 
- a konyha kiszervezésre került. Az ételt a Vác és Vidéke Vendéglátó Kft. készíti el. A 

konyha épülete az Önkormányzaté maradt, amit a vállalkozó bérel. Amíg az 
Önkormányzat működtette a konyhát addig 10 millió Ft volt a költségvetésben a 
mínusz, de ez nem azt jelenti, hogy ezt az összeget a konyhai dolgozók vitték volna el, 
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hanem azt, hogy a rendszer nem működött jól! A vállalkozó jobban ki tudja használni 
a konyha kapacitását. 

- A Polgármesteri Hivatal létszáma 2 fővel csökkent, mivel az Országgyűlés 
drasztikusan csökkentette a 2000 fő alatti települések hivatali létszámát, míg a 
városoknál növelte. Kihangsúlyozta, hogy a Sződligeti Közös Önkormányzati Hivatal 
létrehozásával nem szűnt meg az Önkormányzat, kizárólag csak a Polgármesteri 
Hivatal. Ő továbbra is polgármester maradt, és a Képviselő- testületi is maradt, a 
jegyző azonban aljegyző lett, de ez sem nevezhető lefokozásnak. A jegyzőnő 
aljegyzőként is ugyanazokat a feladatokat látja el, amit eddig is.  

- A súlyadó 60 %-át át kell utalni az Államnak. 
- Az SZJA részéről is elvétel történt a központi költségvetés részéről. 
- Megszűnt a Veresegyházi Kistérség, azonban itt lehetőség van a megszűnést követő 

60 napon belül újra felállítani a szervezetet, ha ezt a testületek támogatják. Ezzel 
kapcsolatban kaptak egy megkeresést, melyről majd a későbbiekben még beszélni 
fognak.  

- Létrejöttek 2013. január 1. napjától a Járási Hivatok. A Váci Járási Hivatal 
hivatalvezetője dr. Paksi Ilona, aki az előző testületi ülésen megtisztelte jelenlétével a 
testületet és a résztvevőket. Hatáskörök kerültek át a Polgármesteri Hivatalból a Váci 
Járási Hivatalba. Vácrátóton ügysegédi iroda létesült a Járási Hivatal létrehozásával 
egyidejűleg, aminek nagyon örülnek, ugyanis a lakosok helyben el tudják intézni a 
dolgaikat és nem kell beutazniuk Vácra a Járási Hivatalba. A vácrátóti ügysegédi 
irodát a környező települések lakói (Vácduka, Őrbottyán, Váckisújfalu és Váchartyán) 
is igénybe vehetik.  

- ÖNHIKI támogatás is nyert az Önkormányzat a 2012. évben, melynek összege 19,1 
millió Ft volt. 

 Akinek az elhangzott beszámolóval kapcsolatban kérdése van, kérem tegye fel. 
 
Kérdés a lakosság részéről nem volt. 
 
3./ Napirend: 
 
Tárgya: Csatorna beruházással és talajterhelési díjjal kapcsolatos tájékoztatás. 
 
Meghívott vendég: Dékány Ferenc a DMRV Zrt. képviselője 
 
Garamszegi Géza polgármester tájékoztatásként elmondta, hogy 2007. október 18-án 
Őrbottyán gesztorságával létrejött a csatorna társulás, melyhez csatlakozott Vácrátót, 
Váchartyán, Vácduka, Csörög és Vác-Máriaudvar is. A Társulási Tanács döntött arról, hogy 
KEOP pályázatot nyújt be a csatorna beruházás megvalósítására, ami meg is történt. Ezután 
eltelt két hónap és érkezett a Kormánytól egy értesítés, mely szerint vissza nem térítendő 5,1 
millárd Ft-os támogatást kap a Társulás a csatorna beruházás megvalósítására. A támogatás 
mellé a településeknek további 800 millió Ft-ot kellett biztosítani önrészként, melyet a 
lakosok törlesztéseiből fizetnek majd vissza. A lakosoknak 150.000,-Ft érdekeltségi 
hozzájárulást kellett fizetniük azért, hogy a csatorna be legyen vezetve az ingatlanukra. Ez az 
ár igen kedvező, mert máshol ez az összeg 230-240 eFt. A csatorna beruházás során a 
műszaki átadás-átvétel már megtörtént, azonban az Önkormányzatok egymás közti 
elszámolására még nem került sor. Folyamatosan folyik az egyeztetés a gesztor településsel 
Őrbottyánnal ebben a témában, mivel a gesztor a maga javára eltért a beruházás során. Ehhez 
az egymás közti egyeztetéshez a lakosságnak nincs semmi köze, ez az Önkormányzatok 
belügye. A talajterhelési díjról majd a DMRV Zrt. munkatársa ad részletes tájékoztatást. 
Elmondta, hogy kizárólag annak a lakosnak nem kell talajterhelési díjat fizetnie, aki önhibáján 
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kívül nem tud rákötni a csatorna hálózatra, mert pl. nem megy el az ingatlana előtt a rendszer. 
Az Országgyűlés a tavalyi évben 10 x –esére felemelte a talajterhelési díj összegét, így jobban 
járnak a lakosok, ha rákötnek a csatornára. A talajterhelési díjjal kapcsolatos levelek kimentek 
azoknak a lakosoknak, akik eddig nem kötöttek rá a csatornára, és úgy tűnik, hogy egyre 
többen csatlakoznak a rendszerhez. 
 
Dékány Ferenc a DMRV Zrt. képviselője üdvözölte a jelenlévőket. 2013. január 1. napjától 
már más formában működik a DMRV Zrt., ugyanis megváltozott a szakirányítási rendszerük. 
Felhívta a figyelmet, hogy a csatorna rendszerrel kapcsolatosan fennálló problémák a 
lakosságot nem érintik. A vagyon rendezése még nem történt meg az Önkormányzatok és a 
DMRV Zrt. között. Megjelent egy új víziközmű törvény is. Tájékoztatásként elmondta, hogy 
kizárólag Vácdukán van egy fél utca, ahol nem működik jól a rendszer. Máshol ezzel 
szemben nincs probléma! Az egyik településen gond van a szolgalmi joggal, ez miatt nem 
tudják megkérni az üzemeltetési vízjogi engedélyt a rendszerre. A napokban kaptak a Közép-
Duna Völgyi Környezetvédelmi, Természetvédelmi és Vízügyi Felügyelőségtől egy levelet, 
melyben leírták, hogy kérjék meg azokra a településekre a vízjogi engedélyt, ahol nincs 
probléma. Hangsúlyozta, hogy a főút állapotával kapcsolatban nem tud nyilatkozni, mivel az 
nem az ő hatáskörükbe tartozik, de tudomása szerint azt a projekt során kellett volna 
helyreállítania a kivitelezőnek. A talajterhelési díj kivetésére 2004. óta van lehetőség, mely a 
környezetterhelési díjból, a levegő- és a talajterhelési díjból tevődik össze. A 
környezetterhelési díjat és a levegőterhelési díjat a DMRV-nek van joga beszedni, míg a 
talajterhelési díj kivetése az Önkormányzatok hatásköre. Talajterhelési díjat azoknak kell 
fizetni, akik ráköthetnének a csatornára, de mégsem kötnek rá. Azoknak a személyeknek sem 
kell talajterhelési díjat fizetni, akik kizárólag csak átemelő szivattyús berendezéssel tudnák 
megoldani a rákötést. Az alapdíj 120,-Ft-ról 1.200,-Ft-ra emelkedett, a szorzó pedig 1,5 ezen a 
területen. A talajterhelési díj 2012. február 1. napjától 180,-Ft/m3-ről 1.800,-Ft/m3-re 
emelkedett, ami igen jelentős emelés. Aki rákötött a csatornára az a számlázáskor 9,-Ft/m3 
vízterhelési díjat fizet ki, mely összeg régen 17,-Ft/m3 volt, tehát ez a díj csökkent. Ezt a 9,-
Ft/m3 díjat a DMRV szedi be a lakosoktól, melyet továbbutalnak a NAV felé. 
Tájékoztatásként elmondta, hogy a DMRV Zrt. ügyfélszolgálati rendszere korszerűsödött, és 
már Call Center is működik. A hibabejelentés továbbra is 0-24 óráig működik, így bármikor 
hívható. Amennyiben valakinek műszaki kérdése van, úgy a műszaki ügyfélszolgálattal kell 
felvenni a kapcsolatot.  
 
Garamszegi Géza polgármester megjegyezte, hogy két évvel ezelőtt probléma volt a bűzhatás 
a településen, amit a kooperációk alkalmával mindig jelzett. Nagyon örül annak, hogy 
jelentősen csökkent a bűzhatással kapcsolatos panaszbejelentés. A bűzhatás leginkább csak 
nyáron jelentkezik a nagy melegben. Kérte a DMRV Zrt. képviselőjét, hogy a kémiai 
szagtalanításra a továbbiakban is figyeljenek oda.  
 
Dékány Ferenc a DMRV Zrt. képviselője elmondta, hogy a csatorna rendszer 
szagvédelemmel épület meg, a bűzhatás néhány évvel ezelőtt pedig a kihasználatlanság miatt 
volt. A lakott területektől 150 m-es védőtávolságot kell tartani, ami a legtöbb helyen meg is 
van. A biofilter alkalmazása 20 m-es körzeten belül kötelező az előírások szerint. Az tudni 
kell, hogy a csatorna rendszernek szüksége van bizonyos szellőzésre, ami az aknáknál 
biztosított, így az természetes, ha az aknák körül érezhető egy kis bűz. Akkor van probléma, 
ha berohad a szennyvíz, mert az már valóban tényleg nagyon büdös. Minél többen használják 
a csatornát annál kevésbé lesz büdös, mivel így egyre nagyobb vízmennyiség kerül bele a 
csatornába és így nem áll meg a szennyvíz a rendszerben. Előfordulhat dugulás is a 
rendszerben, de nem igazán volt ez jellemző az elmúlt időszakban.  
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Lukács László Vácrátót, Dózsa Gy. utcai lakos nem érti, hogy miért számláz a DMVR Zrt. 
ugyanannyi díjat a vízdíjért és a csatornadíjért, ha az előzőekben elmondta, hogy a csatornadíj 
10,-Ft/m3? 
 
Dékány Ferenc a DMRV Zrt. képviselője közölte, hogy a 9,-Ft/m3 díj a számlában a 
környezetvédelmi díj, ami egy plusz terhelés a csatornadíjon felül. Ezt az összeget a DMRV 
Zrt. átutalja a NAV felé. A talajterhelési díjat az Önkormányzat szabhatja ki, de ezzel 
kapcsolatban az aljegyző tud részletesebb tájékoztatást adni. A talajterhelési díjhoz az 
adatszolgáltatást a DMRV Zrt. adja az Önkormányzatnak. 
 
Lukács László Vácrátót, Dózsa Gy. utcai lakos megjegyezte, hogy mivel télen készítették el a 
csatorna fedlapok köré a betont, azok lefagytak. Miért lettek ezek így átvéve, ki fogja azokat 
kijavítani? 
 
Dékány Ferenc a DMRV Zrt. képviselője elmondta, hogy az ilyen hibák miatt van a 
garanciális időszak. A főberuházó a Bara Menti Konzorcium volt, ezért feléjük kell jelezni 
ezeket a problémákat. Egyébként a DMRV Zrt. is jelenti a hibákat a főberuházónak. A főúton 
is gond van a csatorna fedelekkel, de ez a 2104. jelű út állapotából is adódik. A mellékúton 
pedig azért lettek mellények téve a fedlapok köré, mert ki kell azokat emelni. Amennyiben 
garanciális hibának ítélik meg a csatornafedelek mellényeinek hibáit, úgy azt biztosan meg 
fogják javítani. Ha azonban ezek a hibák nem garanciális hibák, akkor a közút kezelője vagy a 
DMRV Zrt. fogja megjavítani a fedlapok körüli beton mellényt.  
 
Lukács László Vácrátót, Dózsa Gy. utcai lakos megkérdezte, hogy mikor lesz teljesen 
befejezve a beruházás? Kinek kell befejeznie az utat? 
 
Dékány Ferenc a DMRV Zrt. képviselője kijelentette, hogy most van a 2 éves garanciális 
javítás. A hibákat tudomása szerint a jövő héten fogják megvizsgálni. Az út helyreállítása 
benne volt a projektben, de erről ő többet nem tud, mivel nem az ő hatásköre.  
 
Garamszegi Géza polgármester elmondta, hogy a településen felmerült hibákat feljegyezték 
(pl. bejárók javítása, mellékutak állapota, csatorna fedlapok hibái stb.) és ezeket megküldték a 
gesztor településnek a garanciális javítás érdekében. Az útfelújításról a következő napirendi 
pontban fog tájékoztatást adni. Az ideiglenes üzemeltetési szerződés már aláírásra került az 
Önkormányzat és a DMRV Zrt. között, azonban a végleges vagyonkezelési szerződés még 
nem került aláírásra. Megkérdezte, hogy van-e még valakinek kérdése? 
 
Lukács László Vácrátót, Dózsa Gy. utcai lakos megkérdezte, hogy a víziközművet eladta-e 
vagy visszavette az Önkormányzat? 
 
Garamszegi Géza polgármester közölte, hogy nem volt eladva a vízközmű, a vízvezeték az 
állam tulajdonában van. Sződön is rájöttek, hogy nem tudják településszinten működtetni a 
csatorna rendszert, ezért az üzemeltetést ott is átadták a DMRV Zrt.-nek. 
Érdemes mindenkinek rákötnie a csatornára, mivel a szippantás sokkal drágább, mint a 
csatorna díj! Várhatóan 10 %-os díjcsökkentés lesz a víz- és csatornadíj esetében is, 
ugyanúgy, mint év elején a villany és a gáz esetében is volt.  
 
Dékány Ferenc a DMRV Zrt. képviselője hozzátette, hogy az új törvény szerint nem lehet 
Önkormányzati szinten működtetni a csatorna rendszert. Előírásai vannak annak, hogy ki 
üzemeltetheti és ki nem. A talajterhelési díj esetén kizárólag annak nem kell fizetnie, aki 
számlával tudja igazolni a szippantást (hivatalos vállalkozó szállíthatja csak el a szennyvizet). 
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Nem éri meg nem csatlakozni a csatornahálózatra, mivel a talajterhelési díj sokkal többe kerül 
mint maga a rendszer használata.  
 
Lukács László Vácrátót, Dózsa Gy. utcai lakos megkérdezte, hogy az utcai kutak fogyasztását 
a lakosokkal fizettetik-e meg, ugyanis igen sokan visszaélnek az utcai kutakkal és onnan 
vételezik a vizet. Idén felemelték a víz- és csatornadíjat, most pedig mégis csökkentik 10 %-
kal? 
 
Dékány Ferenc a DMRV Zrt. képviselője kijelentette, hogy nem volt áremelés 2013. évben. 
Az utcai csapokkal kapcsolatban pedig elmondta, hogy nagyon sok Önkormányzat kéri az 
utcai kutak leszerelését, éppen az előzőekben említett okok miatt. 
 
Garamszegi Géza polgármester hozzátette, hogy Vácrátóton is kérték az utcai kutak 
leszerelését, pontosan azért, mert visszaélnek a vízvételi lehetőséggel.  
 
Matyó Anikó aljegyző elmondta, hogy a talajterhelési díj beszedésére 2010. szeptemberétől 
lett volna joga az Önkormányzatnak. Ezzel szemben 2012. szeptemberében fogadta el a 
talajterhelésről szóló rendeletet a testület, melynek a határidejét kétszer módosították a 
lakosság érdekében. Nagyon jó a rákötési arány a település esetében. Érdemes annak már 
most befizetni a hozzájárulás összegét, aki eddig nem tette meg, mivel a küldöttgyűlés döntött 
arról, hogy az érdekeltségi díja 2013. július 1. napjától 190.000,-Ft lesz. Más 
Önkormányzatok visszamenőleg kérik megfizetni a talajterhelési díjat, de Vácrátóton a 
testület a lakosság érdekeit figyelembe véve két alkalommal is meghosszabbította a határidőt.  
 
Sirkó Zoltán Vácrátót, Szabadság u. 101. szám alatti lakos megkérdezte, hogy ha van egy 4 
lakásos társasház, és csak egy csatorna csonk van az ingatlanon ott miért kell 4 x 150.000,-Ft-
os érdekeltségi hozzájárulást fizetni? A rákötést követően a víz- és csatornadíj ugyanúgy 
fizetve lesz, a fogyasztás után. 
 
Garamszegi Géza polgármester elmondta, hogy a Társulat Küldöttgyűlése határozott úgy, 
hogy ahány lakás, ahány vízóra, annyi érdekeltség. Tehát ha van egy 4 lakásos társasház, 
akkor 4 x 150.000,-Ft-os érdekeltséget kell fizetni, ugyan ez lenne a helyzet, ha pl. 50 lakásos 
házról lenne szó. Ez Küldöttgyűlési határozat, mely 2002-ben került megállapításra. 
 
Dékány Ferenc a DMRV Zrt. képviselője hozzátette, hogy két tényezős díj létezik, az egyik a 
fix alapdíj amit akkor fizetnek ha nincs fogyasztás, melynek a díja 300,-Ft/m3. Az alapdíjat is 
lakásonként kell fizetni, melynek díját az állam határozza meg, nem pedig a DMRV Zrt.  
 
Szőke György Vácrátót, Hunyadi utcai lakos megjegyezte, hogy az alapdíj a szolgáltatónál 
marad! 
 
Dékány Ferenc a DMRV Zrt. képviselője megerősítette az elhangzottakat, ugyanis az alapdíj 
bizonyos része kerül csak megküldése az Állam részére. 
 
Lukács László Vácrátót, Dózsa Gy. utcai lakos megkérdezte, hogy van-e az 
Önkormányzatnak lehetősége méltányosságra? 
 
Matyó Anikó aljegyző megkérdezte Lukács Lászlót, hogy mire gondol konkrétan? A vízdíj 
kérdése nem az Önkormányzat hatásköre, kizárólag a talajterheléssel kapcsolatban tud 
nyilatkozni. A talajterhelési díjról szóló rendelet tartalmaz mentességet vagy részletfizetési 
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lehetőséget. Az érdekeltségi díj a Társulatra tartozik, de ennél ő úgy tudja, hogy már nincs 
részletfizetési lehetőség. 
 
Garamszegi Géza polgármester tájékoztatásként elmondta, hogy az MTA ÖBKI pl. több 
millió Ft érdekeltségi hozzájárulást fizetett, mivel akkora mennyiségű a vízfogyasztásuk. 
Ugyanez volt a többi településen is. Bízik abban, hogy a csatornarendszer a továbbiakban is 
problémamentesen fog működni.  
Akinek az elhangzott beszámolóval kapcsolatban kérdése van, kérem tegye fel. 
 
Kérdés a lakosság részéről nem volt. 
 
19.15 órakor Dékány Ferenc a DMRV Zrt. képviselője elhagyta a termet. 
 
4./ Napirend: 
 
Tárgya: Vác – Gödöllő országos közút (2104. jelű) út felújítása. 
 
Garamszegi Géza polgármester tájékoztatásként elmondta, hogy már 2008. évben megvalósult 
volna a 2104. jelű út felújítása, de ez a csatorna beruházás miatt elmaradt, ami logikus döntés 
volt. Most Európai Uniós pályázatból fogják felújítani az utat Vácrátót és Őrbottyán 
településjelző táblák között, valamint Csörögnél 1 km hosszú szakaszon. 2011. évben már 
majdnem elkezdték az út felújítását hazai útalapból, azonban a Kormány hozott egy döntést és 
elvették az erre a célra szánt összeget. Már a műszaki átadás napja is ki volt tűzve, amit az 
utolsó pillanatban lefújtak. A felújítás miatt több alkalommal is levelet írtak dr. Fellegi Tamás 
miniszter úrnak Dióssi Csaba országgyűlési képviselő úrral közösen. Ezután a tavalyi évben a 
Magyar Közút Nonprfit Zrt. ROP pályázatot nyújtott be, melynek eredményeképpen 2013. 
március 18-án megtörtént a munkaterület átadása és megkezdődtek a munkálatok. Jelenleg az 
út mentén alapoznak, ugyanis ki fogják szélesíteni az utat kb. 1 -1 m-rel Uniós előírásnak 
megfelelően. Ezen kívül a projekt keretében a bekötő utak csatlakozásait is le fogják 
aszfaltozni 6 méter hosszan, valamint beton szegély is lesz minden bekötőútnál. A tervek 
szerint kb. 20 cm-mel fog megemelkedni az útszint. Az alkalmazott technológia 
eredményeképpen garantáltan jó minőségű utat fognak elkészíteni, ami várhatóan nagyon 
hosszú ideig problémamentes lesz. A projekt keretében kiépítésre kerülnek a buszmegállók és 
a buszöblök is. Felújítják az út menti vízelvezető árkokat is. A beruházó cég pedig meg fogja 
keresni a főút mentén lakókat és ha szeretnék, számla ellenében megcsinálják a hidak 
aszfaltozását is. A beruházás várhatóan 2013. augusztus végén fejeződik be. 
 
Lukács László Vácrátót, Dózsa Gy. utcai lakos megjegyezte, hogy a kőre tették a munkások a 
homokot, erre fogják rátenni az aszfaltot? 
 
Garamszegi Géza polgármester szerint a beruházó dolga, hogy mit hogyan csinál, a Magyar 
Közút Nonprofit Zrt. a munkálatok megrendelője, ugyanis Állami beruházás keretében 
valósul meg az útfelújítás. Az Önkormányzatnak nincs joga felülbírálni a munkálatokat. 
 
Szőke György Vácrátót, Hunyadi utcai lakos megkérdezte, hogy a kerékpárutat nem lett 
volna-e célszerű a projekt keretében megvalósítani? 
 
Garamszegi Géza polgármester elmondta, hogy a kerékpár útra is elkészültek már a műszaki 
tervek. Mivel most csak az út felújításra nyertek pályázatot, így azt valósítják meg. A 
kerékpárút kialakításra külön pályázatot kell majd benyújtani. 
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Szőke György Vácrátót, Hunyadi utcai lakos megjegyezte, hogy az ismét egy plusz kiadás 
lesz! 
 
Garamszegi Géza polgármester hozzátette, hogy ebbe a témába sincs joga beleszólni az 
Önkormányzatnak, ez nem az ő hatáskörük. 
 
Lukács László Vácrátót, Dózsa Gy. utcai lakos tudomása szerint a kerékpárút valahová a 
külterületre van tervezve. 
 
Garamszegi Géza polgármester kijelentette, hogy valóban jól tudja a lakos, ugyanis a 
kerékpárút a külterületi zöld terület egy részén haladna át Vácrátóton Gödöllő irányába. 
 
Szabadi Balázs Vácrátót, Alkotmány út 41. szám alatti lakos megkérdezte, hogy lesznek-e 
lassítók kihelyezve a település végein? 
 
Garamszegi Géza polgármester elmondta, hogy nem lesznek lassító szigetek kihelyezve, 
ugyanis túl szűk a hely és csak kisajátítások árán tudták volna a lassítókat kialakítani, ami 
igen hosszadalmas folyamat lett volna. Azonban külön kérték a rendőrségtől, hogy többször 
trafipaxoljanak a településen a gyorshajtók kiszűrése miatt. A gyalogátkelőhelyek kialakítása 
is Önkormányzati kérésre és költségére valósulhatna meg később.  
 
Szőke György Vácrátót, Hunyadi utcai lakos megkérdezte, hogy az útfelújítás során az 
Őrbottyán-Csomád közti út is felújításra kerül, ugyanis az is szinte járhatatlan.  
 
Garamszegi Géza polgármester a kérdésre nem tudott válaszolni, javasolta, hogy levélben 
keressék meg ezzel kapcsolatban a Magyar Közút Nonprofit Zrt.-t, mivel ez nem az 
Önkormányzat feladata. 
 
Trogmayer Klára Vácrátót, Gát utcai lakos szerint az érintett útszakasz a senki földje, mert ott 
télen sincs letakarítva az út! 
 
Garamszegi Géza polgármester tájékoztatásként elmondta, hogy a csatorna projektben nettó 
26 millió Ft volt betervezve a 2104. jelű országos közút vácrátóti szakaszának felújítására, de 
ez a pénz valahogy eltűnt. Azonban Vácdukán és Vác-Máriaudvaron megtörtént az út 
aszfaltozás teljes szélességben. Az ezzel kapcsolatos vizsgálat még nem zárult le. 
 
Szőke György Vácrátót, Hunyadi utcai lakos megkérdezte, hogy mikor várható a Szent István 
lakópark felé vezető út átereszének elhelyezése, ugyanis ezt már korábban is kérte, de azóta 
még nem oldódott meg ez a probléma. Nem lehet elmenni Váchartyán irányába, mivel a víz 
keresztülfolyik az úton. Ezt kellene megoldani egy áteresz elhelyezésével.  
 
Garamszegi Géza polgármester elmondta, hogy mivel Önkormányzati útról van szó, így majd 
a közhasznú munkásokkal fogják elvégeztetni a munkát. 
 
Matyó Anikó jegyző hozzátette, hogy mivel az érintett terület ex lege védett területként van 
nyilvántartva, így nem lehet ott akármit tenni. Mindenképpen sort fognak keríteni az áteresz 
kihelyezésére, a hatósági hozzájárulást követően.  
 
Trogmayer Lászlóné Vácrátót, Gát utcai lakos véleménye szerint a Gát utcában is ki kellene 
alakítani az árokrendszert, mivel ha nagy mennyiségű eső esik akkor az ingatlanokra folyik rá 
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a víz. Ki kellene találni erre egy megoldást. Az utak állapotával egyébként a Bertinkében is 
gond van. 
 
Lukács László Vácrátót, Dózsa Gy. utcai lakos hozzátette, hogy a Dózsa György utca 
vízelvezetését is meg kell oldani, mivel nagy esőzések után ott is a kertekbe folyik be a víz. 
Az utca vizét mindenképpen a főúti árokba kellene bevezetni. Régen a Dózsa Gy. utcában 
volt egy nagy tó, ami most már a Bíró Tüzép területe. 
 
Garamszegi Géza polgármester kijelentette, hogy amint kialakításra került az Alkotmány úton 
az árok, akkor megpróbálják majd zárt csőrendszerrel megoldani a Dózsa György utca 
vízelvezetését. Az utak egyébként köztudottan az esőzések és a megálló vízek miatt mennek 
tönkre. A földút felújítása kapcsán az árkokat is helyreállítják, csak ezután lesz lehetőség a 
mellékutak helyreállítására, árkok kialakítására.  
 
Tóth Istvánné Vácrátót, Ady E. utcai lakos elmondta, hogy a mellékutak nagyon rossz 
állapotban vannak, nyáron porzik, télen pedig saras, gödrös. Mindenképpen ki kell találni 
ezekre a problémákra valami megoldást.  
 
Garamszegi Géza polgármester válaszolva a felvetésre elmondta, hogy az utak jobbak lettek 
mint voltak, ezt mindenképpen el kell ismerni. A por a kövek összenyomásától van. Az 
aszfaltozás lenne a végső megoldás a problémákra, de erre nincs kiírva pályázat és ha lenne is, 
akkor is csak a hátrányos helyzetű települések pályázhatnának. A csatornázás előtt erre nem is 
lett volna lehetőség pályázni, most pedig nincs ilyen pályázat kiírva. Ha sikerül majd 
valamennyi pénzt visszakapni a csatorna projektből, amit a főút aszfaltozására kellett volna 
költeni a projektből, akkor azt a pénzt lehetne a mellékutak aszfaltozására fordítani.  
 
Matyó Anikó aljegyző megjegyezte, hogy az utak aszfaltozásához a lakosok hozzájárulását is 
kérhetné az Önkormányzat, más településen pl. az Alföldön ez így történik. Nem tudja, hogy 
lenne-e erre a lakosoknak pénzük! Pályázni lenne célszerű erre, ha egyáltalán lesz ilyen 
pályázati kiírás. A Gát utcai vízelvezetést pedig nem olyan egyszerű megvalósítani, mivel azt 
előtte mindenképpen meg kellene terveztetni.  
 
Garamszegi Géza polgármester megerősítette a aljegyző által elmondottakat, mivel ő is úgy 
tudja, hogy pl. Veresegyházon szedtek azért a lakosoktól önrész hozzájárulást, hogy 
leaszfaltozzák az utcákat. Esetleg megoldás lehetne az ha támogatott kamatozású hitelt venne 
fel az Önkormányzat erre a célra. 
 
Matyó Anikó aljegyző kiegészítésként elmondta, hogy az amit a polgármester úr említett az 
ÖNHIKI utódja lesz, de még nem tudni, hogy mik lesznek a feltételek.  
 
Garamszegi Géza polgármester bízik abban, hogy a csatorna rendszer jól fog működni és az út 
a helyreállítás is rendben lezajlik.  
Akinek az elhangzottakhoz további kérdése van, kérem tegye fel. 
 
Kérdés a lakosság további észrevétel és hozzászólás nem volt. 
 
5./ Napirend: 
 
Tárgya: Egyebek 
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Lukács László Vácrátót, Dózsa Gy. utcai lakos megjegyezte, hogy az Alkotmány utca végén 
az állatorvos felé az elektromos hálózat kiépítésre került. Nem érti, hogy miért nem a Hunyadi 
utcában vitték tovább a villanyt, ott ugyanis belterületi területek vannak. 
 
Garamszegi Géza polgármester kijelentette, hogy a vezetéket nem az Önkormányzat vezette 
az Alkotmány úton, hanem az ingatlanok tulajdonosai magánerőből.  
Röviden tájékoztatást adott az elmúlt időszak beruházásairól, melyek a következők voltak: 

- Geotermikus fűtés bevezetése az intézményeknél. Magyarországon Vácrátót az első 
2000 fő alatti település, ahol az intézményeket termálvízzel fűtik.  

- Befejeződött a belterületi csapadékvíz elvezetés pályázat, mely beruházás szintén 
beváltotta a hozzá fűzött reményeket, mivel a vízelvezetés jól működik, ami a nagy 
esőzések után figyelhető meg. A lakosok részéről a beruházás folyamán voltak 
panaszok, azonban most, hogy lezárult a beruházás, nem érkezett semmi panasz, 
amiből azt a következtetést vonják le, hogy a lakosok meg vannak elégedve a 
végeredménnyel. Pályázaton 78 millió Ft-ot nyert az Önkormányzat, de a teljes 
beruházás 87 millió Ft volt. A munkálatok során 940 m zárt csatorna, 490 fm burkolt 
árok, 1675 m földárok, 413 fm áteresz és 249 fm folyóka került kialakításra, melyek 
mind-mind jól működnek.  

- Közvilágítás korszerűsítésre is benyújtott pályázatot az Önkormányzat, ami úgy tűnik, 
hogy nem lesz sikeres és nem fogunk rajta nyerni. 

- Térfigyelő kamerarendszer kiépítésére is be lett nyújtva pályázat, melynek még nincs 
eredménye, de bíznak benne, hogy sikerül támogatást nyerni. A térfigyelő 
kamerarendszer kamerái az Önkormányzathoz lennének bekötve, ott lesz kialakítva 
egy központ.  

- Most lehetőség lenne KEOP pályázatot benyújtani a geotermikus fűtés bővítésére (pl. 
Művelődési ház termálfűtési rendszerbe történő bekapcsolása), de mivel még nem 
zárult le az 5 éves fenntartás, így a rendszerhez nem lehet hozzányúlni. Az előzőekben 
elmondottak miatt, tehát az Önkormányzat nem tud indulni a KEOP pályázaton. 

Megkérdezte, hogy van-e valakinek kérdése az elhangzott beszámolóval kapcsolatban? 
 
Tóth Istvánné Vácrátót, Ady E. utcai lakos megköszönte a művelődési ház vezetőjének a 
munkáját, mivel sok a program a művelődési házban, ami az ő szervezésének is köszönhető. 
Megkérdezte, hogy lesz-e a továbbiakban futball a településen? 
 
Garamszegi Géza polgármester megköszönte a dicsérő szavakat a művelődési ház vezetője 
nevében. Kijelentette, hogy ő is futballkedvelő, ezt mindenki tudja róla, de nem rajta múlik, 
hogy kap-e anyagi támogatást a KSE, vagy sem. A KSE támogatását idén már csak saját 
bevételből lehetne biztosítani, mivel az állam erre a célra már nem ad normatívát. Az 
Önkormányzatnak bevétele kizárólag a helyi adókból származik, amiből minden más kiadást 
fedezni kell. Tisztában van azzal, hogy az eredmények akkor jönnek, ha van csapat, melyhez 
pénzre van szükség. A KSE-nek lehetősége van a TAO pénzek lehívására is, amit nagyobb 
cégektől lehetne lehívni. Megpróbált segíteni az ASA Kft.-től lehívni a TAO támogatást, de 
egyenlőre a Kft. nem tudja, hogy mi lesz a céggel, lehet, hogy kivonul a hazai piacról. Szép 
pénzeket lehetne lehívni ezzel, de ezután mindenképpen menni kellene a KSE vezetőségnek. 
Nemcsak a KSE-t nem tudja támogatni az Önkormányzat hanem a Hagyományőrző 
Egyesületet sem. Nehéz helyzetben van az Önkormányzat, rajtuk kívülálló okok miatt. 
Tájékoztatást adott a KSE-nek eddig nyújtott támogatási összegekről, melyek szemmel 
láthatóan évről évre csökkentek. Mindenképpen meg kell próbálni a KSE vezetőségének 
lehívni a TAO támogatási összeget. 
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Horváth Mátyás képviselő megjegyezte, hogy önszervező csoport mind a KSE, mind a 
Hagyományőrző Egyesület. Az Egyesület részéről is megpróbálnak ott spórolni ahol tudnak, 
pl. a próbák alatt csak akkor kapcsolják fel a világítást, amikor nagyon szükséges.  
 
Tóth Istvánné Vácrátót, Ady E. utcai lakos szerint ha nem kap támogatást a KSE akkor a 
futball meg fog szűnni. A focisták már így is tagdíjat szednek, de ha nem lesz Önkormányzati 
támogatás, akkor a csapat el fog tűnni. 
 
Garamszegi Géza polgármester tájékoztatásul közölte, hogy a sportpálya üzemeltetése az 
Önkormányzat költségvetésében szerepel, így kifizetik az ott felhasznált víz, villany és gáz 
költségét. Ezen kívül az Önkormányzat alkalmazottja locsolja a pályát, nyírja a füvet és 
takarítja az épületet. A gondnok bérét is az Önkormányzat fizeti, ettől több támogatást jelen 
pillanatban nem tudnak biztosítani a KSE részére. 
 
Tóth Istvánné Vácrátót, Ady E. utcai lakos kérte, hogy ne hagyják a KSE-t magára, mert ha 
már ennyi pénzt fordított az egyesületre az Önkormányzat akkor próbálják meg valahogy 
támogatni őket a jövőben is. 
 
Csonka Ferencné képviselő tájékoztatásként elmondta, hogy a 2013. évi költségvetés 
főösszege 243 millió Ft, melyből 168 millió Ft-ot az Önkormányzatnak kell előteremtenie, 
ugyanis az állam csupán 75 millió Ft-ot ad normatív támogatásként. A működés kerülhet 
veszélybe, ha az Önkormányzat nem tud bevételhez jutni. A testület már megpróbált 
egyeztetni a KSE-vel, ahol felvetődött, hogy esetleg belépőjegyet lehetne szedni és így 
bevételhez juthatnának. 
 
Garamszegi Géza polgármester hozzátette, hogy az egyeztetésen felvetődött az a lehetőség is 
a KSE részéről, hogy majd kigazdálkodják a rezsit abból a pénzből, amit kapnak az 
Önkormányzattól. Szerintük így jobban rá lennének kényszerítve arra, hogy spóroljanak. Örül 
annak, hogy a lakosok így aggódnak a KSE jövőjéért és ő is úgy gondolja, hogy szükség van a 
felnőtt futball csapatra és az utánpótlás nevelésre. 
 
Trogmayer Lászlóné Vácrátót, Gát utcai lakos tájékoztatásként elmondta, hogy a motorosok 
rendszeresen randalíroznak a Bertinkén. A múltkor pl. a rendőrséget is ki kellett hívnia a 
lakosoknak. Ezen kívül gondot jelentenek a kóbor kutyák is, mivel csapatot alkotnak és így a 
gyalogosan közlekedőket veszélyeztetik.  
 
Garamszegi Géza polgármester az elmúlt időszakban több alkalommal voltak kint a Zöld 
Menedék munkatársai, akik a kóbor kutyákat elszállították. Az Önkormányzat mást nem tehet 
a kóbor kutyákkal, azt ne várják tőlük, hogy kilőjék őket. 
 
Matyó Anikó aljegyző kiegészítésként elmondta, hogy az Önkormányzatnak a Zöld Menedék 
Állatvédő Alapítvánnyal  van szerződése, de ez nem jelenti azt, hogy azonnal ki tudnak jönni 
a kóbor kutyáké, amikor azokat bejelentik a lakosok. Ha valaki jelzi, hogy kóbor kutya van az 
utcában, akkor ők azonnal hívják a Zöld Menedéket, de a kutyák nem minden esetben 
lelhetők fel. Akkor lenne jó ez a dolog, ha ideiglenesen, amíg a Zöld Menedék kijön befogják 
a lakosok a kutyát vagy kutyákat, de ez sajnos nem megoldható. Több esetben volt arra példa, 
hogy nem tudták befogadni a kutyákat, mert telített volt a telep. 2013. január 1. napjától 
kötelező a kutyákat chippel megjelölni. Az Önkormányzat részéről várhatóan a nyár folyamán 
össze fogják írni a kutyákat is a településen.  
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Garamszegi Géza polgármester szerint nagyon veszélyes az ebek befogása, volt már arra is 
példa, hogy az egyik kóbor kutya megharapta az egyik önkormányzati dolgozót, és hosszas 
tetanuszkúra lett a következménye. 
 
Reményi József Vácrátót, Gát utca 8. szám alatti lakos megköszönte az aljegyző asszony 
gyors intézkedését és segítségét. A Bertinkén mindig van 1-2 lakos akik nem megfelelően 
tartja a kutyáját. Ez azért gond, mert a gyermekek és a gyalogosok nem mernek közlekedni az 
utcában, mert félnek, hogy megtámadják őket. Van például olyan kutya is, amely átmássza a 
kerítést, de olyan eset is van, ahol nem jó a kerítés és ott bármikor ki tud menni a kutya.  
 
Szőke György Vácrátót, Hunyadi utcai lakos jelezte, hogy neki az ASA Magyarország Kft. 
szemétszállításával van problémája, ugyanis rendszeresen az út szélére teszik le a gyűjtő 
edényeket, ahol az autók elsodorhatják azokat. Kérni kell a vezetőséget, hogy írják elő a 
dolgozóknak, hogy a kukákat ne az út szélére tegyék ki, hanem beljebb. 
 
Garamszegi Géza polgármester egyetértett a felvetéssel, de igazán a főúton jelent nagyobb 
gondot a gyűjtőedények elhelyezése. Folyamatosan jelzik ezt a problémát az ASA 
Magyarország Kft. felé, de eddig csak ideig, óráig oldódott meg a dolog. A kormány 
rezsicsökkentése a szemétszállításra is igaz lesz, így az ASA benyújtotta új ajánlatát, mely 
2013. július 1. napjától lenne érvényes. Azt már most elmondta, hogy a szemétszállítási díj 
csökkenni fog, az ajánlat szerint nettó 338,-Ft/ürítésre. 
 
Lukács László Vácrátót, Dózsa Gy. utcai lakos nem érti, hogy emelkedhetett meg a 
szemétszállítási díj ilyen drasztikusan, hiszen eddig 13.000,-Ft-ot fizetett, most pedig 25.000,-
Ft-ot fizet. 
 
Garamszegi Géza polgármester közölte, hogy ekkora emelés elképzelhetetlen, biztosan azzal 
keveri Lukács úr, amikor még a kommunális adó részére volt a szemétszállítási díj.  
 
Szőke György Vácrátót, Hunyadi utcai lakos megjegyezte, hogy a szemétszállító cégnek azért 
még a csökkentés után is jelentős haszna lesz.  
 
Garamszegi Géza polgármester reagálva a hozzászólásra elmondta, hogy az Önkormányzat 
nem tudja, hogy mekkora a haszna a szemétszállítást végző cégnek. Tájékoztatásként 
elmondta, hogy a Remondis kivonulása után Vác város létrehozott egy önálló céget, mely 
szállítja a szemetet. A szolgáltatás nettó 34.000,-Ft/ingatan/év összegbe kerül a lakosoknak.  
 
Tóth Istvánné Vácrátót, Ady E. utcai lakos megkérdezte az eljegyzőt, hogy van-e engedélye 
annak a lakosnak, akinek olyan sok madara van a Ságvári Endre utcában? A madarak nagyon 
hangosak! 
 
Matyó Anikó aljegyző kijelentette, hogy tud arról, hogy madarak vannak az egyik ingatlanon, 
de még nem került az egzotikus madarak miatt módosításra a helyi állattartási rendelet. Erre is 
sort fognak kerítni.  
 
Garamszegi Géza polgármester megkérdezte, hogy van-e még valakinek kérdése, 
hozzászólása az egyebek napirendi pontban?  
 
Kérdés a lakosság részéről nem volt. 
 
A lakosok elhagyták a termet. 
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SZÜNET! 
 
a./ Spiegelhalter László Vácrátót, Ifjúság tér 6. szám alatti lakos telekvásárlási 
szándékának ismertetése.  
 
Meghívott vendég: Spiegelhalter László  
 
Garamszegi Géza polgármester elmondta, hogy a beadványt minden képviselőnek 
megküldték. A terület, amit Spiegelhalter László szeretne megvásárolni Önkormányzati 
tulajdonban van. Az áldatlan állapotokat szeretné a kérelmező rendezni, ezért szeretné 
megvásárolni a területet megosztás után. 
 
Spiegelhalter László hozzátette továbbá, hogy a Bem utcából lezúduló eső minden esetben 
elönti a háza előtti részt, melyről képeket is csatolt a kérelméhez. Ezt a vizet szeretné 
levezetni a patak irányába. Ezen kívül a lápos elhanyagolt területen, ami a telke mögött 
található teljesen elszaporodtak a patkányok is (tavaly 50-60 db patkány). Ő tulajdonképpen 
kárelhárítást szeretne megvalósítani a telkén, s ennek az érdekében meg szeretné vásárolni az 
Önkormányzat területének egy részét. 
 
Matyó Anikó aljegyző szerint a területet mindenképpen meg kell hirdetni értékesítésre a 
vagyonrendeletnek megfelelően, de ezt még le fogja egyeztetni az önkormányzat jogászával 
is. A rendezési tervet is meg kell majd nézni. 
 
Csonka Ferencné képviselő megkérdezte, hogy mennyibe kerül a telekmegosztás? 
 
Garamszegi Géza polgármester elmondta, hogy a telekmegosztás kb. 60-80 e Ft-ba kerül. 
Arról kell döntenie a testületnek, hogy hajlandóak-e eladni a területet vagy sem.  
 
Wildmann Erika, Monori Szilárd és Bolvári Attila képviselők kijelentették, hogy ők 
támogatják a kérelemben foglaltakat.  
 
Papp István alpolgármester szintén egyetértett a terület értékesítésével, mivel állagmegóvás a 
célja a kérelmezőnek.  
 
Garamszegi Géza polgármester szerint ha sikerül megegyezni a vételárban a kérelmezővel, 
akkor esetleg meg tudnak egyezni abban is, hogy a telekkimérést is a kérelmező fizesse.  
Mivel további hozzászólás nem volt javasolta a határozat meghozatalát. 
 
Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testülete 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testületének 58/2013. (V. 17.) számú határozata: 
Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testülete Spiegelhalter László Vácrátót, Ifjúság tér 6. szám 
alatti lakos beadványát, mely szerint meg szeretne vásárolni az Önkormányzat tulajdonában lévő 94/10 
hrsz-ú területből 1000 m2 részt megismerte és javasolta az ingatlant eladásra meghirdetni a 
vagyonrendeletben foglaltaknak megfelelően.  
  Határidő: azonnal    Felelős: polgármester, jegyző  
 
20.45 órakor Spiegelhalter László elhagyta a termet. 
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b./ ASA Magyarország Kft. rezsicsökkentéssel kapcsolatos ajánlatának ismertetése. 
 
Garamszegi Géza polgármester elmondta, hogy az ASA Magyarország Kft. benyújtotta a 
szemétszállítási díj csökkentési ajánlatát. A szemétszállítási díj jelenleg 410,-Ft/ürítés + ÁFA, 
míg a csökkentés után 338,-Ft/ürítés + ÁFA lenne, ami jelentős csökkentést jelent majd 2013. 
július 1. napjától.  Kérte a képviselőket, hogy mondják el véleményüket a csökkentéssel 
kapcsolatban. A különbözetből származó hiányt a cég szeretné, ha az Önkormányzat fizetné 
meg, de ez nem ilyen egyszerű. Nem tudja, hogy mit gondol a Kft. vezetősége, az 
Önkormányzat nem tudja bevállalni a cég helyett a különbözet összegét. Erről a különbözetről 
a testületnek külön kellene egy határozatot hoznia. 
Mivel hozzászólás nem volt javasolta a határozatok meghozatalát. 
 
Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testülete 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testületének 59/2013. (V. 17.) számú határozata: 
Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testülete az ASA Magyarország Kft. által ajánlott 2013. II. 
félévi komplex helyi közszolgáltatási szemétszállítási díjakat az alábbiak szerint  változtatja: 110/120 
l-es kuka esetén 338,-Ft + ÁFA/ürítésben, 60 l-es kuka esetén 277,-Ft + ÁFA/ürítésben, 240 l-es kuka 
esetén 610,-Ft + ÁFA, üdülő ingatlannál 169,-Ft+ÁFA ürítésben állapítja meg (Éves szinten a 120 l-es 
kuka ürítése: 22.321,-Ft/ingatlan, 60 l-es kuka ürítése: 18.293,-Ft/ingatlan, 240 l-es kuka ürítése: 
40.284,-Ft/ingatlan, üdülő ingatlannál 11.161,-Ft).  

Határidő: 2013.06.31.    Felelős:  polgármester 
 
Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testülete 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testületének 60/2013. (V. 17.) számú határozata: 
Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testülete az ASA Magyarország Kft. kérelmébe foglalt 
különbözet önkormányzati költségvetésből történő finanszírozását, melynek összege nettó 880.550,-Ft 
nem vállalja.  

 Határidő: 2013.06.31.    Felelős:  polgármester 
 
Garamszegi Géza polgármester a napirendi ponthoz kapcsolódóan elmondta, hogy 2013. december 31. 
napjáig van szerződése az Önkormányzatnak az ASA Kft-vel és mivel félő, hogy 2014. január 1. 
napjától nem fogják tudni ellátni a szemétszállítási feladatokat, így már most írásban meg kell keresnie 
az Önkormányzatnak a Zöld Híd Kft.-t a további zavartalan szemétszállítás miatt. Ha nem megy el 
időben a Zöld Híd Kft. felé a szándéknyilatkozat, akkor félő, hogy nem fogják tudni elszállítani a 
település lakóinak a kommunális hulladékát, így minél előbb lépni kell. Nem maradhat 2014. január 1. 
napjától szemétszállítás nélkül a település.  
Mivel a testület részéről hozzászólás nem volt javasolta a határozat meghozatalát a Zöld Híd Kft. felé 
megküldendő szándéknyilatkozattal kapcsolatban.. 
 
Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testülete 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testületének 61/2013. (V. 17.) számú határozata: 
Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testülete tekintettel arra, hogy az ASA Magyarország Kft.-
vel kötött szerződése 2013. december 31. napjával lejár, felhatalmazza a polgármestert, hogy keresse 
meg a Zöld Híd Kft.-t arra vonatkozóan, hogy 2014. január 1. napjától Vácrátót település a Zöld Híd 
Kft.-vel kívánja megoldani a komplex hulladékgazdálkodást. 

 Határidő: azonnal    Felelős:  polgármester 
 
c./ Pest Megyei Kormányhivatal törvényességi felhívásának ismertetése. 
 
Garamszegi Géza polgármester ismertette a Pest Megyei Kormányhivatal Kormánymegbízottjának 
PEB/030/951-1/2013. számú törvényességi felhívását. A felhívásban felkérik a jegyzőt, hogy a 
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testületi ülések jegyzőkönyveit 15 napon belül készítsék el és azt papír alapon és elektronikus 
formában is jutassák el a Kormányhivatalnak. A határidőket valóban szigorúan be kell tartani, ilyen 
hibát még egyszer nem lehet elkövetni. Az ülések jegyzőkönyveit határidőre minden esetben el kell 
készíteni. 
Mivel hozzászólás nem volt javasolta a határozat meghozatalát. 
 
Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testülete 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testületének 62/2013. (V. 17.) számú határozata: 
Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testülete a Pest Megyei Kormányhivatal részéről 2013. 
május 13-án kelt PEB/030/951-1/2013. számú törvényességi felhívását megismerte. A testület felkéri a 
jegyzőt, aljegyzőt és a polgármestert, hogy a testületi ülésekről készült jegyzőkönyveket minden 
esetben a törvényben előírt határidőn belül küldjék meg a Pest Megyei Kormányhivatal részére. 

Határidő: azonnal  Felelős:  jegyző, aljegyző, polgármester 
 
d./ Vácrátót, 1101/2 hrsz-ú ingatlan hasznosítására benyújtott ajánlat ismertetése. 
 
Garamszegi Géza polgármester ismertette a Vácrátót, 1101/2 hrsz-ú ingatlan hasznosítására benyújtott 
ajánlatot, mely szerint Torossy Miklós Vácrátót, Rákóczi u. 31. szám alatti lakos a terület 
használatáért cserébe, mely egy éves időtartamra szólna karbantartaná, kaszálná a területet. Ezen kívül 
egy legális hulladéklerakóba elhelyezi a terület környékén összegyűjtött szemetet is.  Kérte a 
képviselőket, hogy mondják el véleményüket az ajánlattal kapcsolatban.  
Mivel hozzászólás nem volt javasolta a határozat meghozatalát. 
 
Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testülete 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testületének 63/2013. (V. 17.) számú határozata: 
Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testülete a Vácrátót, 1101/2 hrsz-ú ingatlan hasznosítására 
benyújtott ajánlatot megismerte, azt elfogadja, és felhatalmazza Garamszegi Géza polgármestert, hogy 
Torossy Miklós Vácrátót, Rákóczi u. 31. szám alatti lakossal határozott idejű földhasználati szerződést 
kössön a Vácrátót, 1101/2 hrsz-ú ingatlan vonatkozásában. 

Határidő: azonnal   Felelős: polgármester, jegyző 
 
e./ Papp Miklós a Nyugdíjas Klub vezetője által benyújtott kérelem ismertetése. 
 
Garamszegi Géza polgármester elmondta, hogy a kérelmet minden képviselőnek megküldték. Kérte a 
képviselőket, hogy mondják el véleményüket a kérelemmel kapcsolatban. 
 
Matyó Anikó aljegyző nem javasolta a Művelődési ház udvarán engedélyezni a főzést, mivel a csempe 
és a viacolor is zsíros lehet, amit nem lehet utána letakarítani. Javasolta, hogy a főzőversenyt a 
sportpályán rendezzék meg. A főzőversenyt amúgy sem a Művelődési Ház udvarán kell tartani, hanem 
szabadtéren. 
 
Horváth Mátyás képviselő egyetértett az aljegyző felvetésével, szerinte is jobb megoldás lenne ha a 
sportpályán rendeznék meg a főzőversenyt.  
 
Garamszegi Géza polgármester megkérdezte Wildmann Erikától a Művelődési Ház vezetőjétől, hogy 
le lehet-e korlátozni azt, hogy hol főzzenek? 
 
Wildmann Erika képviselő, aki egyben a Művelődési Ház vezetője is elmondta, hogy esküvők 
alkalmával sem engedélyezett a főzés az épületben, kizárólag hozott ételeket lehet felszolgálni. Ha 
most megengedik a főzést akkor ellentmondásba keverednek. Ő sem javasolta a főzőverseny 
megtartását a Művelődési Ház területén. 
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Garamszegi Géza polgármester mivel a képviselők részéről további hozzászólás nem volt javasolta a 
határozat meghozatalát. 
 
Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testülete 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testületének 64/2013. (V. 17.) számú határozata: 
Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testülete a Nyugdíjas Klub vezetőjének főzőverseny 
rendezésével kapcsolatos kérelmét megismerte, azonban a Művelődési Házban történő 
megrendezéshez nem járul hozzá. A Képviselő- testület felajánlja, hogy a főzőversenyt a Sport- és 
Szabadidőközpontban rendezze meg a Nyugdíjas Klub. 
  Határidő: 2013. június 7.   Felelős: polgármester  
 
f./ „KEOP-3.3.3-13.- Megújuló energiafelhasználás növelése” című pályázati kiírás ismertetése. 
 
Garamszegi Géza polgármester ismertette a pályázati kiírást. Elgondolkodtak azon, hogy esetleg a 
Művelődési Házban is ki lehetne alakítani a termálfűtést a pályázat segítségével, de mivel a norvég 
alap pályázat megvalósítása óta nem telt el öt év, így nem célszerű hozzányúlni a rendszerhez. 
Mindenféle engedélyt kellene kérni a norvégoktól ha meg szeretnék bontani és bővíteni szeretnék a 
rendszert. Fentiekben elmondottak miatt nem igazán javasolta a pályázat benyújtását, valamint a 
határidő is túl közeli, így már nem lenne elegendő idő a pályázati anyag összeállításra. 
 
A Képviselő-testület tagjai egyetértettek azzal, hogy ne nyújtson be pályázatot az Önkormányzat. 
Mivel hozzászólás nem volt javasolta a határozat meghozatalát. 
 
Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testülete 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testületének 65/2013. (V. 17.) számú határozata: 
Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testülete úgy határoz, hogy nem nyújt be pályázatot a 
„KEOP-3.3.3-13.- Megújuló energiafelhasználás növelése” címmel kiírt pályázatra. 
   Határidő:  azonnal   Felelős:  polgármester 
 
Garamszegi Géza polgármester mivel több hozzászólás és napirendi pont nem volt mindenki 
megjelenését megköszönte és az ülést bezárta. 
 

Kme. 
 
 

Garamszegi Géza         Csonka Ferencné 
                polgármester              jegyzőkönyv-hitelesítő 
 
 
 

dr. Törőcsik Edit     Matyó Anikó 
                     jegyző           aljegyző 


